
Geachte Statenleden

De aankoop van de grond in Zeeland staat op de agenda van vrijdag 22 januari 2021.

We hebben in 2005 een bedrijf in Zeeland gekocht met het oog op de uitbreiding van deze locatie om samen 
met locatie Mill een volwaardig bedrijf te hebben voor onze twee opvolgers. Later werd Zeeland zelfs LOG 
gebied en hadden we 'alle' mogelijkheden. Vervolgens starten we het vergunningen traject.

Het traject is moeizaam verlopen door actiegroep Landerd en door de jaren heen wets- en provinciale 
wijzigingen. Vanaf het begin is de actiegroep in het verweer gekomen, tegen ons en een 7-tal (nieuw- 
)vestigingen, voor allen is het later om diverse redenen, maar ook door het verzet van hen niet doorgegaan. 
Het 'LOG' gebied ging eraf.
De directe omgeving heeft op de omgevingsdialoog geen bezwaren gemaakt. De actievoerders, welke 2 à 3 
km van ons bedrijf wonen kwamen met bezwaren nadat vergunningen gepubliceerd werden.
Ook willen we aangeven, dat bij de laatste gewijzigde aanvraag het aantal varkens met de helft is verminderd 
en het bouwblok is teruggebracht naar 1,5 ha. In 2014 kregen we een bouwblok van 3 ha omdat volgens de 
provincie (Verordening Ruimte) we een 'lopende zaak' zijn.
Het bedrijf heeft vanaf 2005 stil moeten staan met het oog op deze uitbreiding en nu zijn er geen 
mogelijkheden meer om een andere locatie te zoeken i.v.m. de warme sanering.

Mede doordat de totale stikstofuitstoot niet verandert hebben we uiteindelijk de onherroepelijke vergunning 
op 21 oktober 2020 via de hoogste rechterlijke macht ontvangen. De onherroepelijke vergunning weerhield 
de actiegroep er niet van om via de politiek te proberen de grondverkoop van de provincie aan ons te 
blokkeren.
Immers de afspraak met de provincie was, dat zodra de vergunning onherroepelijk was, de verkoop van de 
grond zou plaatsvinden. Dit is ook besloten in de vergadering van GS op 15 december 2020. Vanaf het begin 
van het traject tot het einde hebben we het volste vertrouwen in de provincie gehad over de medewerking 
van de grondaankoop.

Dan willen we nog aangeven dat wij een normaal agrarisch gezinsbedrijf hebben, waar twee opvolgers een 
boterham kunnen verdienen, maar hebben de 3000 varkens er wel voor nodig om geheel gesloten te zijn. En 
dat ook ondernemers rechten hebben en de overheid als betrouwbaar moet worden beschouwd.

Hopende u hiermede voldoende te hebben geïnformeerd, bedanken wij u voor uw aandacht en hopende op 
een gunstig debat.

Met vriendelijke groeten


